

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2019 1

上旬刊（总第 513 期 / 第 38 卷）

价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊

中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊

中国学术期刊（光盘版）

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



9 771006 431068

万方数据

二〇一九年一月上旬刊

价值工程

2019年1月上旬刊(总第513期/第38卷)
1982年创刊 2019年1月8日出版

中国商界文联会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

封面刊名题字:袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总 编:高志彪

总 编 室:师瑞

电 话:0311-87024742

编辑部:马慧霞

刘英禄

电 话:0311-83020178

0311-83036626

传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsbjb@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

印 刷:廊坊市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼A501室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

目 录

* 价值管理 *

- 老旧小区物业自治新思路 李玉文 等(1)
- “海绵城市”战略下城市排水管网体检 陈伟珂 等(4)
- 试论公立医院财务内控制度完善与创新 叶俊(7)
- 互联网企业无形资产会计确认重要性探讨 龙成明(10)
- 城市脆弱性时空动态演变分析 张煜珠(13)
- 服务质量与顾客忠诚度的关系 曹玲(16)
- 基于超效率DEA方法下的中部重点城市创新效率评价 王琪(20)
- 基于灰色聚类法的西北寒冷地区铁路绿色施工等级评价
..... 陶李培 等(23)
- 子集团财务共享服务中心建设研究 韩飞 等(26)
- 基于BIM技术的海外输变电总承包设计风险管控策略 张丽丽 等(29)
- X小区施工阶段使用新型材料的风险管理 陈雪(33)
- 中国电子商务发展现状面临的问题及对策研究 庄丽 等(36)
- 基于价值管理视角的高校图书馆资源利用绩效评价 王国平(39)
- 基于农户调查的松柏山水库周边农业污染与农业状况相关分析
..... 张桐(42)
- 江苏省徐州市农业保险创新发展对策 马文迪 等(44)
- 贵州省毕节市贫困动态研究 陈果(47)
- 企业内部审计增值功能研究 胡畅闻(50)
- 基于深度学习的上市公司财务风险预警模型研究 宋歌 等(53)
- BDI和CCFI原因分析及其走势发展 陈坚 等(56)
- 新时代下成都市“双创”形势分析与对策研究 刘锦扬 等(59)
- 餐饮O2O配送环节食品安全控制机制构建 管舒瑶 等(62)
- 工程项目质量成本控制管理策略研究 朱洋炬(65)
- 关于股权结构对创业板上市公司绩效影响的计量分析
..... 高若瑜 等(68)
- 基于等风险图和模糊综合评价法的深基坑工程风险分析 郁琪(72)
- 浅谈工程分包变更现状及后续合理化建议 黄俊(75)
- 城市脆弱性评价指标体系的构建与关键致脆因素研究 尹春侠(78)

* 价值链·供应链 *

- 基于上市公司财务数据的我国农业供应链金融风险防范实证研究
..... 柴正猛 等(81)
- 基于PCA-DEA的港口物流效率评价研究 蒋建洪 等(87)

* 功能载体创新 *

- 基于高级智能量测的远程投切电容降低线损方法 黄剑涛(90)
- 支架现浇斜拉桥主梁施工关键工序分析与控制 魏道凯 等(93)
- 基于大跨径隧道塌方原因分析及处理措施研究 聂田(96)
- Revit的轻钢龙骨复合墙参数化建模研究 潘益军(99)
- 老石旦煤矿综放工作面矿压显现规律研究 司建军(102)

隧道铣挖法在建筑群下掘进施工技术	李德柱(105)
新能源汽车电子控制的关键性技术研究	王志辛(108)
降雨及库水联合作用下滑坡稳定性评价与治理措施合理性研究	张罗送等(111)
强风化千枚状板岩隧道塌方原因及处理方案浅析	张辉(114)
侧墙支架台车在封闭式路堑(U型槽)施工中的应用	张志远(117)
开挖顺序对高边墙地下洞室围岩稳定性影响研究	王知深等(120)
超低烟尘等速采样控制系统研究	张振兴等(123)
新宛平调蓄池设备安装、调试及技术改进探讨	刘波(125)
BIM技术在优化钢筋工程中的应用	王耀耀等(128)
BIM+无人机倾斜摄影技术在道路设计土方工程量计算中的应用	贾巧志等(131)
提高配料料头料尾准确度实践	毕欣成等(135)
水流速度对生态透水混凝土净化效果的影响研究	董星海等(138)
台州市域铁路钢管贝雷片梁柱式支架现浇梁设计与施工技术	张东辉(141)

* 价值应用 *

云南某高校消防工程专业2018届毕业生初次就业情况分析	崔飞等(146)
BIM技术在桥梁施工监控中的应用研究	陈晓飞等(148)
认知训练及脑波检测系统的设计与实现	朱苍璐等(151)
大学生商业银行贷款与网络贷款的对比分析	贺杰等(155)
电磁屏蔽材料的屏蔽机理及现状分析	陆颖健等(159)
基于价值观变迁的大学毕业生产业离职动因研究	潘永明等(162)
设施农业大棚智能监控系统设计与应用	亢岚等(165)
基于问卷调查的广西海洋文化消费心理与行为分析	吴正慧(167)
基于电信运营企业的服务探索及渠道运营优化	赵桂彩等(171)
耐热材料防护服厚度优化研究	黄新运等(174)
操作程序HAZOP分析中引导词的研究与应用	陈全等(176)
BIM技术在建设工程项目成本控制中的应用研究	万玲等(179)
基于RFID技术的图书借阅系统的设计与实现	钱月霞等(182)
军事仿真技术的价值分析及发展展望	李国强等(184)
基于灰色系统的京津冀地下水利用研究	贾佳丽等(187)

* 工业工程 *

基于Flexsim的活动柜装配线仿真与优化	葛晓梅等(190)
-----------------------------	-----------

* 理论综述 *

工程项目管理模式发展与评价研究综述	黄若鹏(194)
-------------------------	----------

郑重声明

- 1、本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
- 2、来稿在15个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为3个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
- 3、编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
- 4、本刊已被“中国知网、万方数据数字化期刊群、中文科技期刊数据库”收录。凡向本刊投稿作者,若不同意在上述数据库收录,请在来稿中注明。

Value Engineering

(VE)

Fortnightly Issue

Started in 1982

Vol.38 1.a

(Sum No.513)

Published in Jan. 8, 2019

Inscribed:

Yuan Baohua

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Manager:

Hebei Association for
Science and Technology

Sponser:

Hebei Institute of
Technology Economy and
Modern Management

Chief Editor's Department:

Shi Rui

Editor:

Editorial Team of VE

Publisher:

Magazine Publishing House of VE

Address:

Room A501, Zhuoda Property
House, No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 87024742

E-mail:

vezzsbjb@163.com

Printed by:

Changling Printing House, Langfang

Distributor:

Shijiazhuang Post Office

Subscriptions:

Chinese Local Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price:

¥30.00

Overseas Single Price:

\$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

- 1 New Ideas for Property Autonomy in Old Residential Quarters LI Yu-wen, *et al.*
4 Urban Drainage Pipe Network Examination under the "Sponge City" Strategy CHEN Wei-ke, *et al.*
7 On the Improvement and Innovation of Financial Internal Control in Public Hospitals YE Jun
10 Discussion on the Importance of Accounting Confirmation of Intangible Assets in Internet Enterprises LONG Cheng-ming
13 Spatial and Temporal Dynamic Evolution Analysis of Urban Vulnerability ZHANG Yu-zhu
16 Relationship between Service Quality and Customer Loyalty CAO Ling
20 Evaluation of Innovation Efficiency of Key Cities in Central China Based on Super-efficiency DEA Method WANG Qi
23 Comprehensive Evaluation of Railway Green Construction Based on Grey Clustering Method in the Northwest Cold Area
..... TAO Li-pei, *et al.*
26 Research on the Construction of Sub-group Financial Shared Service Center HAN Fei, *et al.*
29 Design Risk Control Strategy Based on BIM Technology in Overseas Power Transmission EPC Project ZHANG Li-li, *et al.*
33 Risk Management of New Materials in the Construction Phase of X Community CHEN Xue
36 Research on the Problems and Countermeasures of China's E-commerce Development ZHUANG Li, *et al.*
39 Performance Evaluation of University Library Resources Utilization Based on Value Management Perspective WANG Guo-ping
42 Correlation Analysis between Agricultural Pollution and Agricultural Conditions around the Songbaishan Reservoir Based on
Household Survey ZHANG Tong
44 Countermeasures for the Innovative Development of Agricultural Insurance in Xuzhou City, Jiangsu Province MA Wen-di, *et al.*
47 Research on Poverty Dynamics in Bijie City, Guizhou Province CHEN Guo
50 Research on the Value-added Function of Enterprise Internal Audit HU Chang-wen
53 Research on Financial Risk Early Warning Model of Listed Companies Based on Deep Learning SONG Ge, *et al.*
56 The Research of BDI and CCFI Cause and Development CHEN Jian, *et al.*
59 Analysis of the Situation and Countermeasures of "Mass Entrepreneurship and Innovation" in Chengdu under the New Era
..... LIU Jin-yang, *et al.*
62 Construction of Food Safety Control Mechanism in Food and Beverage O2O Distribution GUAN Shu-yao, *et al.*
65 Research on Quality and Cost Control Management Strategy of Engineering Project ZHU Xiang-ju
68 Econometric Analysis on the Influence of Stock Ownership Structure on the Performance of Listed Companies in Gem
..... GAO Ruo-yu, *et al.*
72 Risk Analysis of Deep Foundation Pit Engineering Based on Equal Risk Map and Fuzzy Comprehensive Evaluation Method YU Qi
75 Talking about the Status of Engineering Subcontract Change and Suggestions for Subsequent Rationalization HUANG Jun
78 The Construction of Urban Vulnerability Evaluation Index System and the Study of Key Factors of Vulnerability YIN Chun-xia

VALUE CHAIN•SUPPLY CHAIN

- 81 An Empirical Study on the Prevention of Financial Risks in China's Agricultural Supply Chain Based on Financial Data of
Listed Companies CHAI Zheng-meng, *et al.*

87 Research on Port Logistics Efficiency Evaluation Based on PCA-DEA JIANG Jian-hong, *et al.*

FUNCTION CARRIER INNOVATION

90 Method for Reducing Line Loss by Remote Switching Capacitor Based on Advanced Intelligent Measurement HUANG Jian-tao

93 Analysis and Control of Key Process of Main Beam Construction of Cast-in-place Cable Stayed Bridge with Supports
..... WEI Dao-kai, *et al.*

96 Study on Causes of Collapse in Large-Span Tunnels and Treatment Measures NIE Tian

99 Research on Parametric Modeling of Revit's Light Steel Keel Composite Wall PAN Yi-jun

102 Study on the Law of Mine Pressure Behavior in Fully Mechanized Caving Face in Laoshidan Coal Mine SI Jian-jun

105 Tunneling Construction Technology of Tunnel Milling Method under Building Group LI De-zhu

108 Research on Key Technologies of Electronic Control of New Energy Vehicles WANG Zhi-xin

111 Study on Landslide Stability Evaluation and Treatment Measures under the Combined Action of Rainfall and Reservoir Water Level
..... ZHANG Luo-song, *et al.*

114 Analysis on Causes and Treatment Schemes of Collapse of Strongly Weathered Thousand Slate Tunnel ZHANG Hui

117 Application of Side Wall Bracket Trolley in Construction of Closed Roller (U-shaped Groove) ZHANG Zhi-yuan

120 Study on Influence of Excavation Sequence on Stability of Surrounding Rock of High Side Wall Underground Cavern
..... WANG Zhi-shen, *et al.*

123 Research on Constant Speed Sampling Control System of Ultra-low Dust ZHANG Zhen-xing, *et al.*

125 Discussion on Equipment Installation, Commissioning and Technical Improvement of Xinwanping Storage Tank LIU Bo

128 Application of BIM Technology in Optimizing Reinforcement Engineering WANG Yao-yao, *et al.*

131 Application of BIM and UAV Tilt Photogrammetry in Earthwork Calculation of Road Design JIA Qiao-zhi, *et al.*

135 Practice of Improving the Accuracy of the Material Mixing Head and Tail BI Xin-cheng, *et al.*

138 Study on the Influence of Water Velocity on the Purification Effect of Ecological Permeable Concrete DONG Xing-hai, *et al.*

141 Design and Construction Technology of Steel Tube Belay Beam Bracket Cast-in-situ Beam of Taizhou City Railway
..... ZHANG Dong-hui

VALUE APPLICATION

146 Analysis on the First Employment Situation of 2018 Graduates of Fire Engineering Major in a University in Yunnan CUI Fei, *et al.*

148 Comprehensive Application of BIM on the Construction of Kaifa Bridge in Yangzhou CHEN Xiao-fei, *et al.*

151 Design and Implementation of Cognitive Training and Brain Wave Testing ZHU Cang-lu, *et al.*

155 Comparative Analysis of University Students' Commercial Bank Loans and Network Loans HE Jie, *et al.*

159 Mechanism and Development of Electromagnetic Shielding Materials LU Ying-jian, *et al.*

162 Research on the Motivation of College Graduates' Turnover Based on the Change of Values PAN Yong-ming, *et al.*

165 Application and Design of Intelligent Monitoring and Controlling System for Agricultural Greenhouse KANG Lan, *et al.*

167 Study on the Psychology and Behavior of Marine Cultural Consumption of Coastal Urban Residents in Guangxi
..... WU Zheng-hui

171 Service Exploration and Channel Operation Optimization Based on Telecom Operators ZHAO Gui-cai, *et al.*

174 Research on Thickness Optimization of Protective Suit Made of Heat-resistant Materials HUANG Xin-yun, *et al.*

176 The Research and Application of Guide Words in Operating Procedure HAZOP Analysis CHEN Quan, *et al.*

179 Application Research of BIM Technology in Cost Control of Construction Engineering Projects WAN Ling, *et al.*

182 Design of the Book Lending System Based on the RFID Technology QIAN Yue-xia, *et al.*

184 Value Analysis and Development Prospect of Military Simulation Technology LI Guo-qiang, *et al.*

187 Study on Groundwater Utilization of Beijing-Tianjin-Hebei Based on Gray System JIA Jia-li, *et al.*

IE

190 Optimization and Simulation of Movable Cabinet Assembly Line Based on Flexsim GE Xiao-mei, *et al.*

THEORETICAL REVIEW

194 Research Review on Development and Evaluation of Project Management Mode HUANG Ruo-peng